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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #10
Måndag 12 april, 19:15
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Yrsa Rós Þórisdóttir öppnar dagens möte klockan 19:24.

1.2 Val av mötesordförande

Ordförande Yrsa nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Ordförande Yrsa nominerar sittande sekreterare Victoria till mötessekrete-
rare. Victoria godtar nomineringen.

Mötet väljer Victoria Skeppland Hole till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Yrsa Rós Þórisdóttir
Tarik Rezagic
Martin Tran
Victoria Skeppland Hole
Andrea Horsma
You Gustafsson
Cassandra Mannila
Desirée Sundberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Vice Ordförande Tarik har totalt glömt bort att det är möte och ansluter
zoom-mötesrummet klockan 20:17.

Justeras:

Desirée Sundberg

1 Justeras:

Martin Tran
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Både Desirée Sundberg och Martin Tran säger sig villiga att justera dagens
protokoll.

Mötet väljer Desirée Sundberg och Martin Tran till justeringspersoner.

Ordförande Yrsa föreslår att sätta justeringsdatum två veckor efter mötes-
datumet. Sekreterare Victoria föreslår därför att sätta 26 april som juste-
ringsdatum.

Mötet fastslår 26 april som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Ordförande Yrsa ber sekreterare Victoria läsa upp de viktigaste punkterna
som togs upp under det föregående mötet. Victoria berättar att styrelsen
planerade inför sitt sista styrelsemöte för verksamhetsåret. Hon säger också
att styrelsen diskuterade en eventuell digital träff med kamraterna i Lund.

3 Uppdateringar & månadsrapporter

Styrelsen har gemensamt anordnat ett lyckat styrelsemöte.

Appendix Desirée börjar med att berätta att hon har justerat SM protokol-
let, utöver det har hon inte gjort så mycket mer.

Andrea Horsma har skrivit månadsbrev samt svarat på mejl, hon har även
sätt till att ständigt uppdatera styrelsens sociala medier.

Ledamot Cassandra tror att hon har justerat något protokoll, utöver det har
hon agerat rösträknare på det senaste sektionsmötet.

Kassör Martin Tran är äntligen tillbaka i Stockholm vilket betyder att han
har kunnat fixa med fakturor och diverse utlägg. Dessutom har Martin haft
en av många överlämningar med den nästkommande kassören.

Justeras:

Desirée Sundberg

2 Justeras:

Martin Tran
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Ledamot You säger att hon har justerat SM protokollet och har även varit
rösträknare på sektionsmötet. Som styrelsens JML-ansvariga har hon även
haft JML-möte med CBH.

Sekreterare Victoria har inte gjort så mycket annat än att fixa protokoll.

Ordförande Yrsa har skickat in nomineringen till årets kamrat till THS, ut-
över det har hon hållit i sitt sista SM som ordförande.

Källargillet säger att de planerar för överlämning, de ska även tillsätta en ny
projektledare till fixarkvällarna. KG kommer dessutom att han en försälj-
ning av ovvar i april så att alla nya faddrar har ovvar till mottagningen, den
kommer antagligen att hållas utomhus för att minska smittorisken.

Klumpen har jobbat stenhårt med översättningen av hemsidan och kan nu
säga sig klara med den biten. Nu återstår det för dem att förbereda en över-
lämning.

Denna månaden har Fø Flagt ner enorma resurser på att sätta ihop fadderiet
och är nu säkra på att de har samlat en stark trupp för att välkomna höstens
nykomlingar.

Det har varit en hektisk månad för Valberedningen. De har bland annat ord-
nat en virituell valpub för att samla ihop kandidater till val-SM och hade
även intervjuer med samtliga kandidater.

JML-gruppen säger att de har färdigställt JML-enkäten som kommer att
skickas ut inom kort, de planerar även för att anordna inspirerande gästfö-
reläsningar senare under våren.

NLG meddelar att de kommer att ha en alumniföreläsning den 21 mars.

Som studienämndsordförande berättar Cassandra att studienämnden hål-
ler på med programanalysen och planerar dessutom för överlämning inför
nästkommande verksamhetsår.

4 Diskussionspunkter & beslutspunkter

4.1 Överlämning

Verksamhetsåret börjar lida mot sitt slut, Ordförande Yrsa säger att det bör-
jar bli dags att planera överlämning med den nya styrelsen, överlämningen
kommer att ske över zoom. Först och främst ska de få tillgång till alla vikti-
ga system så som styrelsemejlen och hemsidan. De ska även bli insatta i hur
processen fungerar kring sektionsmöten och hur man kan tänka angående

Justeras:

Desirée Sundberg

3 Justeras:

Martin Tran
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verksamhetsplanen.

Enskilda överlämningar får man sköta på egen hand, men det ska helst vara
gjort innan den nya styrelsen kliver på.

4.2 Hedersutmärkelse

Styrelsen ska dela ut en hedersutmärkelse, detta ska enligt reglementet ske
på vårbalen. På grund av den fortsatt rådande pandemin kommer det högst
sannolikt inte bli någon vårbal i år heller. Styrelsen går vidare till omröstning
om vem som ska få hedersutmärkelsen. Beslutet avslöjas vid första bästa
tillfälle till hösten.

4.3 Verksamhetsberättelse

Styrelsen diskuterar upplägget kring verksamhetsberättelsen. Ordförande Yr-
sa ber Vice Ordförande Tarik påminna nämnderna om att skicka in sina
verksamhetsberättelser. Yrsa fortsätter och säger att hon redan har påbör-
jat styrelsens verksamhetsberättelse, hon delegerar även ut arbete till övriga
styrelsemedlemmar.

4.4 Pågående projekt att föra vidare

Styrelsen diskuterar vilka projekt den nya styrelsen kan driva kommande
verksamhetsår. Det diskuteras bland annat att projekt så som att sätta upp
en skylt utanför Tolvan, anordna brunch för sektionen samt driva alumni-
verksamheten bör vidareföras till den nästkommande styrelsen. Ordförande
Yrsa flikar in och föreslår att rikta fokus mot att stärka relationer med andra
sektioner eftersom det har varit svårare att upprätthålla kontakt i sviterna
av Coronapandemin.

5 Övriga frågor

Ledamot Cassandra frågar om styrelsen har några synpunkter på vem hon
ska lämna över adminrollen i Tolvans Discordkanal till. Cassandra har näm-
ligen varit i dialog med styrelsen för Konglig Elektrosektionen om vad som
ska ske med Discorden framöver. You flikar in och säger att hon inte tycker
att den ska tas bort efter pandemin. Cassandra säger vidare att hon vill
ge över rollerna som admin samt grundare till den nya styrelsen. Samtliga
närvarande på mötet instämmer helt med henne.

6 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer att ske med den nya styrelsen.

Justeras:

Desirée Sundberg

4 Justeras:

Martin Tran
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7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Yrsa avslutar mötet klockan 20:36.

Vid protokollet Justeras

Victoria Skeppland Hole
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Yrsa Rós Þórisdóttir
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Desirée Sundberg

5 Justeras:

Martin Tran
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